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                                               Skolebestyrelsen 

Dagsorden 
Data om mødet 

 

Dato: 24. september 2024 

Kl. 19.00 – 21.00 

Personalerummet 

 

 

Mødedeltagere:  

Birgitte Nørgaard 

Katja Jacobsen   

Louise Andersen 

Amanda Puggaard Friis (mødeleder) 

Jakob Matthias Bek Farholt 

Jan Richter Sander 

Nick Myhre 

Mette Larsen 

Nina Holm Jensen  

Jakob Dalgas - skoleleder 

Karin Villumsen - souschef (referent)Afbud 

 

Elevrepræsentanter: 

Alberte Stenberg Holt 8B Afbud 

Josefine Bøgegaard Helsinghoff 8A Afbud 

Dennis Jensen inviteret som gæst. 

 

Afbud: 

 

Pkt. Dagsorden:  Ansvarlig: 

1 Godkendelse af dagsorden og opfølgning fra sidste møde 

 

Bemærk: Bestyrelseskursus 1. oktober kl. 19.00 

 

Til orientering: Sidste skoledag er fastlagt til fredag den 16. 

maj. På denne dag afholder en række andre skoler i Køge 

midtby også sidste skoledag … så … 

 

Forretningsorden er tilrettet og godkendt af formand og 

næstformand. Den kan findes på hjemmesiden under 

principper.  

 

Formanden 

 

Godkendt 

       2 Nyt fra elevrådet Eleverne 

 

Ikke tilstede 

3 Høring om ferieplan  

Skolebestyrelsen har ingen kommentarer. 

 

To bilag: Høringsmateriale 

 

Jakob Dalgas  

4 Mobilbevidst skole. 

Skolebestyrelsen har vedtaget en ordensregel – 

mobilbevidst skole den 8. marts 2022. Skolebestyrelsen har 

aftalt, at denne ordensregel skal genbesøges. 

Bilag: Mobilbevidst skole 

 

Undervisningsministeriet har tilsendt alle skoler og 

kommuner anbefalinger vedr. ”Skærmbrug i grundskolen” 

Bilag udsendt til sidste møde 

 

Formanden  

 

 



Side 2 af 3 

Lærerne drøfter ”Mobilbevidst skole” på lærermøde den 16. 

september. 

 

Med baggrund i ovenstående ønskes en drøftelse af 

ordensregel om ”Mobilbevidst skole.” 

Skal det fastholdes i sin nuværende udgave eller skal der 

foretages ændringer? 

 

Punktet drøftet. 

 

Den nuværende ordensregel gælder indtil en ny er 

vedtaget. 

  

Skolebestyrelsen har modtaget to henvendelser fra 

forældregrupper i to 5. klasser. Disse ønsker mobilfri skole 

 

Skolebestyrelsen ønsker input fra en bredere kreds af 

forældre, og vil derfor henvende sig til skolens forældre 

gennem næste SkoleNyt for at få yderligere input. 

Elevrådet skal også give sit bidrag til debatten – er 

fraværende pga. lejrskole. 

 

Lærerne har drøftet sagen på lærermøde. Tilbagemelding 

fra mødet er, at lærergruppen ønsker mobilfri skole i en 

eller anden håndterbar udgave.  

 

SFO beskriver, at mobiler og smartwatches ikke er et større 

problem i indskolingen.  

I klubben opleves et større forbrug af mobiler og skærme. 

Der opleves dog et varieret brug til både ”fornuftige” 

aktiviteter men også ”ufornuftig” brug. Klubben oplever 

ikke at brug af mobiltelefoner har taget overhånd, men 

ønsker dog at fremme andre aktiviteter uden brug af 

mobiler. Klubben anbefaler ikke på nuværende tidspunkt 

yderligere regler. 

 

Der skrives ud til den samlede forældregruppe i forbindelse 

med nyhedsbrev 

 

5 Orientering om skolens økonomi. 

Budgetvedtagelse i Køge Kommune. 

Indledende drøftelser om prioriteringer af skolens økonomi. 

 

Punktet behandles som lukket dagsorden 
 

Jakob Dalgas 

       6 Om kommunikation. 

 

Skolens SFO leder Dennis Jensen har modtaget en besked 

fra en forældre. Beskeden er vedhæftet i anonymiseret 

udgave.  

 

Formand, næstformand og skoleleder har valgt at bringe 

dette tema op på bestyrelsens møde. Formålet er at drøfte 

om skolebestyrelsen kan/vil (sammen med skolens 

personale) understøtte, at kommunikation mellem skole og 

forældre bliver positiv og giver energi til alle parter. 

 

Bilag: Besked 

Sagen drøftet. 

Skolebestyrelsen overvejer, om den kan understøtte den 

gode kommunikation yderligere eventuelt ved at bringe 

Formanden 
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temaet frem ved besøg på forældremøder og i et 

kommende nyhedsbrev.  

Skolebestyrelsen vil se på, om princippet om 

kommunikation kan forbedres, tydeliggøres og gøres 

kortere. 

12 Meddelelser 

Amanda: Landsmøde skole og forældre (ingen deltager) 

Alle 

Intet 

13 Eventuelt 

Herunder punkter til kommende møder 

 

Aftale om Folkeskolens Kvalitetsudvikling.  

Inklusion – drøftelse 

Drøftelse om skærme i undervisningen. 

 

 

Alle 

Intet 

14   

 


